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                                                 ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον υπουργό Οικονομικών κ. Σταϊκούρα 

ΘΕΜΑ: Θα αντλήσουν οι μικρές επιχειρήσεις  τη ρευστότητα που χρειάζονται για την 

επιβίωσή τους; 

Ανησυχία και προβληματισμό για το μέλλον των μικρών και πολύ μικρών 

επιχειρήσεων που έχουν αντλήσει λίγες χιλιάδες ευρώ από 1-2 κύκλους επιστρεπτέας, 

προκαλούν οι μέχρι στιγμής επιλογές και οι εξαγγελίες της κυβέρνησης. Με δεδομένο 

το περιορισμένο ποσό που συνολικά θα διατεθεί το επόμενο διάστημα, η απόφαση για 

αύξηση του πλαφόν ενίσχυσης στην επιστρεπτέα προκαταβολή και στην επιδότηση 

παγίων δαπανών μπορεί να οδηγήσει σημαντικό τμήμα των πόρων στις μεγαλύτερες 

επιχειρήσεις ή όσες έχουν ήδη αντλήσει ρευστότητα από όλες τις φάσεις της 

επιστρεπτέας και τα προγράμματα της Αναπτυξιακής Τράπεζας. Και αυτό χωρίς, μέχρι 

τώρα, να έχει εξεταστεί πόσες από τις συνολικές ενισχύσεις που έχουν δοθεί (ως και 

800.000 ευρώ για μία επιχείρηση) έχουν χρησιμοποιηθεί για τη λειτουργία και τις 

ανάγκες της επιχείρησης ή απλά αυξάνουν τα ταμειακά διαθέσιμά της. Επιπλέον, 

προβληματισμό προκαλεί η πρόθεση αποκλεισμού από την επιδότηση επαγγελματικών 

δανείων για όσους είχαν οφειλές προ πανδημίας αλλά και η διατήρηση των αυστηρών 

τραπεζικών κριτηρίων στο νέο πρόγραμμα της Αναπτυξιακής Τράπεζας για τις μικρές 

επιχειρήσεις που περιορίζει την περίμετρο των δικαιούχων στις 8.000 συνολικά. 

Ερωτάται ο κ. υπουργός 
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1. Θα επιβάλλει συγκεκριμένη ποσόστωση, ανάλογα με το μέγεθος της 

επιχείρησης στην επιδότηση παγίων δαπανών και τους νέους κύκλους 

επιστρεπτέας, ώστε να ενισχυθούν όλες οι κατηγορίες επιχειρήσεων; 

2. Προτίθεται να τροποποιήσει τα αυστηρά κριτήρια δανειοδότησης μέσω της 

ΕΑΤ ή να επιδοτήσει τα επαγγελματικά δάνεια με τα κριτήρια της ‘’ΓΕΦΥΡΑΣ 

1’’; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Μιχάλης Κατρίνης 




